

MEMBURU EMAS DENGAN MENYERTAI PERADUAN CHEESE! I 'NUT' EMAS

Lebih 30 kepingan 10g dan 100g emas dengan nilai keseluruhan RM150k untuk dimenangi!



Kuala Lumpur, 19 Jun 2023 – Percaya atau tidak, jika kami memberitahu bahawa anda berpeluang memenangi hadiah dalam bentuk emas menerusi pembelian biskut berharga hanya RM5? Ya, anda mendengarnya dengan betul! Mulai hari ini, anda akan berpeluang untuk memenangi 100g atau 10g emas dari Julie's. Berikutan kejayaan and maklum balas positif tentang peraduan ini pada tahun lalu, Julie's sangat teruja untuk menganjurkan semula peraduan Cheese! I 'Nut' Emas untuk tahun yang kedua. Peraduan tahun ini adalah lebih besar dan istimewa berbanding tahun sebelumnya dengan lebih banyak hadiah untuk dimenangi dan jumlah nilai keseluruhan hadiah yang lebih tinggi iaitu RM150,000.

Untuk berpeluang memenangi emas, anda hanya perlu membeli Biskut Sandwic Mentega Kacang dan/atau Keju Julie's bernilai RM5 keatas. Terdapat lebih daripada 30 hadiah untuk dimenangi, dengan 30 hadiah dalam bentuk 10g emas bernilai RM3500 setiap satu dan satu hadiah utama 100g emas bernilai RM35,000. Peraduan Cheese! I 'Nut' Emas ini terbuka kepada semua rakyat Malaysia dari 15 Jun hingga 31 Julai 2023.

Tzy Horng Sai, Pengarah *Julie's Biscuits* berkata, "Kami berbesar hati untuk membawa kembali Peraduan Cheese! I 'Nut' Emas dua tahun berturut-turut. Peraduan ini direka bentuk untuk memberi penghargaan dan ganjaran kepada pelanggan Julie's yang telah bersama kami sepanjang perjalanan syarikat ini. Kami ingin memberi peluang yang tidak dapat dilupakan untuk memiliki emas unik yang direka khas untuk mereka. Julie's sentiasa berpegang kepada matlamatnya untuk mencipta pengalaman yang tidak dapat dilupakan, dan apakah cara yang

lebih baik selain menawarkan sesuatu yang bermakna seperti emas Julie's dalam bentuk biskut sempena meraikan tahun ke-39 jenama Julie's di Malaysia!"

Hadiah emas Julie's yang direka khas ini diinspirasikan daripada bentuk dan penampilan Biskut Sandwic tandatangan Julie's yang seakan emas. Peraduan ini juga berfungsi sebagai saluran kreatif Julie's dengan ciptaan slogannya 'I Nut Emas' yang bunyinya menyerupai perkataan Bahasa Malaysia 'I Nak Emas'. Perkataan 'Nut' dari 'Peanut' ('kacang' dalam Bahasa Inggeris) dan 'Cheese' ('keju' dalam Bahasa Inggeris) yang digunakan dalam slogan itu juga digabungkan untuk mewakili perisa Biskut Sandwich Julie's yang paling popular iaitu Kacang Mentega dan Keju.

Bersiap sedia untuk dapatkan hadiah emas dengan menyertai peraduan Cheese! I 'Nut' Emas:

Langkah 1: Beli produk Biskut Sandwic Mentega Kacang dan/atau Keju Julie's bernilai RM5 keatas dalam satu resit. Sertai peraduan ini dari 15 Jun hingga 31 Julai 2023.

Langkah 2: Imbas kod QR dari bahan promosi yang terpapar di tempat jualan. Imbasan kod itu yang akan membawa anda ke laman mikro peraduan Julie's. Secara alternatif, terus layari: <https://juliescheeseinutemas.com/>.

Langkah 3: Muat naik foto resit yang jelas dan masukkan butiran resit tersebut.

Langkah 4: Anda akan diminta untuk menyertai permainan peraduan ini dimana anda perlu melaungkan ayat, Cheese! I 'Nut' Emas dan menahan laungan itu selama yang boleh.

Langkah 5: Setelah selesai, anda akan berpeluang untuk memenangi hadiah EMAS! Pelanggan Julie's yang dapat menahan laungannya paling lama akan pulang dengan hadiah utama iaitu 100g emas. *

*Tertakluk pada terma dan syarat peraduan. Layari <https://www.julies.com.my/julies-cheese-i-nut-emas/> untuk maklumat lanjut.

The infographic is set against a dark blue background with yellow and white text and graphics. On the left, two gold medals are shown: a large one for 'Hadiah Utama x1 100g Emas Julie's Eksklusif (Bernilai RM35,000*)' and a smaller one for 'Hadiah Mingguan x30 10g Emas Julie's Eksklusif (Bernilai RM3,500*)'. On the right, four steps are outlined in yellow boxes: 'Langkah 1' (buying products), 'Langkah 2' (scanning QR code), 'Langkah 3' (uploading receipt), and 'Langkah 4' (recording a slogan). Social media icons for Facebook and Instagram are at the bottom left, along with the text '*Tertakluk pada terma & syarat'.

Hadiah Utama x1
100g Emas Julie's Eksklusif (Bernilai RM35,000*)

Hadiah Mingguan x30
10g Emas Julie's Eksklusif (Bernilai RM3,500*)

Langkah-langkah Penyertaan

Langkah 1
Beli Biskut Sandwic Mentega Kacang Julie's atau/dan Biskut Sandwic Mentega Keju RM5 dan ke atas dalam satu resit

Langkah 2
Imbasan Kod QR atau layari <https://juliescheeseinutemas.com>

Langkah 3
Muat Naik Resit

Langkah 4
Rakam slogan dengan nafas terpanjang

f@ JuliesBiscuits *Tertakluk pada terma & syarat

Peraduan Cheese! I 'Nut' Emas ini akan berlangsung selama enam minggu dengan pengumuman lima pemenang setiap minggu. Pemenang hadiah utama 100g emas akan

diumumkan pada minggu keenam peraduan. Butiran hadiah dan pengumuman pemenang adalah seperti berikut:

Hadiah	Tarikh penyertaan	Tarikh pengumuman hadiah
Hadiah Minggu 1 – 5X10g emas	15 Jun –21 Jun 2023	30 Jun 2023 (Jumaat)
Hadiah Minggu 2 – 5X10g emas	22 Jun –28 Jun 2023	7 Julai 2023 (Jumaat)
Hadiah Minggu 3 – 5X10g emas	29 Jun –5 Julai 2023	14 Julai 2023 (Jumaat)
Hadiah Minggu 4 – 5X10g emas	6 Julai –12 Julai 2023	21 Julai 2023 (Jumaat)
Hadiah Minggu 5 – 5X10g emas	13 Julai –19 Julai 2023	28 Julai 2023 (Jumaat)
Hadiah Minggu 6 – 5X10g emas	20 Julai –31 Julai 2023	4 Ogos 2023 (Jumaat)
Hadiah Utama – 1X 100g emas	15 Jun –31 Julai 2023	4 Ogos 2023 (Jumaat)

Mulakan misi memenangi emas anda dengan membeli Biskut Sandwic Mentega Kacang dan/atau Keju Julie's dari kedai runcit berdekatan atau melalui pembelian dalam talian dari kedai rasmi Julie's di [Shopee](#) dan [Lazada](#). Biskut Sandwic Julie's boleh didapati dalam pelbagai pilihan bungkusan yang menarik dan sesuai untuk bermacam-macam acara. Salah satu bungkusan Biskut Sandwic Julie's yang popular ialah paket yang mengandungi 12 paket biskut individu mini yang sesuai dan mudah dikongsi di kalangan rakan sekerja atau ahli keluarga. Biskut Sandwic Julie's juga boleh didapati dalam bungkusan yang lebih kecil dan senang dibawa bersama sepanjang hari, pilihan yang sesuai untuk memberi tenaga kepada individu yang sibuk.

Ikutilah perkembangan terkini tentang promosi, peraduan dan aktiviti Julie's melalui [laman web](#) atau saluran media sosial rasmi Julie's di Facebook www.facebook.com/JuliesBiscuits dan Instagram www.instagram.com/juliesbiscuits.

Mengenai Julie's Biscuits

Julie's adalah jenama biskut pemenang anugerah yang dijual antarabangsa di 80 negara. Ditubuhkan di Melaka, Malaysia dan dipasarkan sebagai Julie's sejak 1985, jenama ini telah menjalani kempen penjenamaan semula tonggakannya pada tahun 2020. Julie, ikon yang berambut perang asli, telah diperbaharui untuk menarik minat pengguna masa kini. Julie kini menggayakan rambut 'bob' yang lebih pendek, cekak rambut berwarna merah dan biru dan melihat ke hadapan penuh dengan keyakinan, mencipta semula tarikannya dengan pengguna generasi baru. Untuk maklumat lanjut mengenai Julie's Biscuits, layari <https://www.julies.com.my/>

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi:

Wang Shu Fen, Bahagian Penjenamaan & Pemasaran
Emel: shufen@julies.com.my | Tel.bimbit: +6016-9654804

Giselle Lim, Bahagian Penjenamaan & Pemasaran
Emel: gisellelim@julies.com.my | Tel.bimbit: +60 16-322 2426